
 

 

Referat kretsstyremøte Follo Krets 16. oktober 2023 
Tilstede:  

Forfall:  

Sted:  Vestby kulturarena  

Saker:  

 Hva Ansvar/oppfølging 

1. Godkjenning av innkalling og sakliste  
Innkalling og sakliste ble godkjent. Neste innkalling kommer 
som kalenderinnkalling og saksliste sendes ut fortrinnsvis ei 
uke på forhånd.  
 

 
 

 

2.  Godkjenning av referat fra kretsstyremøte 21.sept 

Referat ble godkjent.  
 

3. Terminlista 23/24 videre oppfølging 
Følgende datoer er fastsatt for våren 2024: 
 
Camp Winter: 9.-11.feb 
8.-10.mars: Snøhuletur 
 
Kretsting 12.mars 
 
Den store merkehelga 6.-7.april (speiderombudet) 
Kretskonk 26.-28.april 
 
Minileir: 13.-15. sept 
 
 

Jarle oppdaterer kalender på 
nettsida og lager egen nettside 
med “langsiktig terminliste” 
 
Benjamin sender e-post til alle 
grupper med oppdatering 
 
Benjamin følger opp 
prosjektstab.  Kretsstyret lager 
prosjektavtale med 
prosjektledelsen. 
 
Solveig spør Stein Ankarstrand 
om Drøbake kan ta 
kretskonken til våren, og 
Vestby neste år.  
 
Solveig spør Stein Ankarstrand  
om å planlegge veterantreff/ 
40års-jubileum for 
Follotroppen.  1-3 november.  
 
Kretsstyret ber Marcus Hamre 
presentere forslag til Vintertur 
-peffkurs i neste 
kretsstyremøte.  
 

https://docs.google.com/document/d/1MrrxbW_jsLHF9tyQnEM7a7nz3fPqHahT/edit?usp=sharing&ouid=117996653862790132639&rtpof=true&sd=true


 

 

Minileir: Maya Celine Skog Dahl 
blir prosjektleder.  

4.  Forslag til styremedlem i Vikenbur 
Kretsstyret foreslår Benjamin Taftesund som styremeldem 
fra Follo krets.  

Solveig kontakter valgkomiteen 
i Vikenbur 

5.  Ledertrenerpatrulje/ lederkurs i 2024 

 
Oppnevnes som ledertrenere: 
Kermit/ Rune Røsrud 
Sven Bjørn Lilleslåtten 
Solveig Schytz 
Andre Børnes 
 
Kermit har påtatt seg å lede arbeidet med trinnkurs-pakke 
for unge ledere. 
 
Andre vedtak: 
Kretsstyret foreslår at lederombud leder 
ledertrenerpatruljen 
 
Follo krets skal ha minst to deltakere på neste 
ledertrenerkurs. 
 
Solveig og Kermit bidrar i NSFs komite som arbeider med ny 
organisering av ledertreningen.  

 

6. Stallerud 

Thorbjørn redegjorde for rutiner for utleie. Det  fungerer 
godt. 
Branntilsyn i sommer er fulgt opp og ok.  
Planlagte oppgraderinger:   

- Digital kodelås og internett.  
- Mulig oppgradering med varmepumpe 

Thorbjørn bestiller lås og nett-
løsning.  
 
Benjamin presenterer forslag 
til løsning for varmepumpe i 
neste kretsstyremøte. 

7.  Lageret 
Kretslageret er nå ryddet etter minileieren. Kretsstyret ønsker 
å legge til rette for at speidergurpper kan låne bl.a Anne-
dokker og griller.  
 
Krav/ forventning om opprydding/ bruk av lagere innarbeides 
i projsektavtaler for de aktuelle arrangementene.  
 
Lageret etter Son sjø i Vestby: Runar redegjorde for hva som 
står igjen i “garasjen”.  
 
 Vinterbro speidergruppe får muligheten til å overta relevant 
tropps-og patruljeutstyr. Runar redegjør for resternende 
utstyr når Vinterbro har overtatt det de ønsker.  

Jarle lager utlåns-ordning på 
nettsiden.  
 
 
Benjamin/ Solveig lager forslag 
til prosjektavtale 
 
Runar holder dialogen med 
Vinterbro speidergruppe 
 
 



 

 

8. Gruppekontakter 
Fordelingen av gruppekontakter er som følger: 

Oppegård - Solveig 
Vestby - Solveig 
Rygge - Solveig 
Langhus - Runar 
1. Ski - Runar 
Siggerud - Jarle 
Fagerstrand - Jarle 
Råde - Benjamin 
Moss FA - Benjamin 
 

8. Moss - Thorbjørn 
Jeløy - Thorbjørn 
Våler - Thorbjørn 
Myrvoll - Bjørnar 
Ås - Bjørnar 
Drøbak - Bjørnar 
1. Kolbotn - Martha 
Nesodden/Jaer - Martha 
Bjørnemyr - Martha 
Vinterbro - Runar 

 

Følgende gruppebesøk er 
gjennomført siste år:  Rygge, 
8.Moss, Bjørnemyr og 
1.Kolbotn 
 
Kretsstyret har som mål å 
besøke alle grupper før 
kretstinget 

9. Samarbeid med ombud 
Ombudene inviteres til to kretsstyremøter i året.  De inviters 
til neste møte.  

 

10 Eventuelt 
- Søknaden om støtte til studeitur ang Natthaik som 

ble behandlet i sist kretsstyre møte er trukket. 
Vedtak om støtte som ble fattet i kretsstyremøte 
21.sept omgjøres derfor.  
 

- Kapasiteten på nettsiden er sprengt. Kretsstyret 
vedtar å oppgradere kapasiteten.  

- Godkjenning av reiseregning fra Harald Schytz til 
kretsleir.  Denne ble godkjent.   
 
Solveig Schytz deltok ikke i behandlingen av denne 
saken.  

- Neste kretsstyremøte:  16.november 18.00-21.00 i Vestby 

. Ombud inviteres 

 

 
 
 
 
Jarle bestiller høyere kapasitet 
på nettsiden.  

 

Solveig /ref 


